
 
Ringbaan Oost 8-19 
5013 CA Tilburg 
Tel : 0416-820234 
E-mail : secretaris @brabantse-muziekbond.nl 

                                            
 

Algemene Ledenvergadering gehouden op 26 oktober 2022, start vergadering 19:30 uur. 
Deze vergadering wordt voor het eerst in de geschiedenis van de BBM hybride gehouden. 
De digitale ervaringen uit het Corona tijdperk zetten we in om de vergadering 
toegankelijk te maken voor een groter publiek.  
 
Aanwezig: 

- Joop van de Meulenreek, voorzitter 
- Henk van der Meulen, secretaris (notulen) 
- Robert Verhofstad, penningmeester 
- Jos Verbeeten, vice voorzitter 
- Ingrid Diender, online aanwezig 
- Leonie Heezemans 

  
19.15 uur Ontvangst van leden in de ZOOM link, testen geluid/ instellingen etc.  En 
ontvangst in het Huis van de Muziek! Hybride dus. 
 
 

1)  Opening en mededelingen.  
19.35 uur Aanvang van de vergadering. Een beetje later vanwege opbouw perikelen, 
camera’s, microfoons etc. Voorzitter Joop van de Meulenreek heet iedereen welkom op 
wederom op een digitale manier maar daarnaast ook fysiek en wel in het Huis van de 
Muziek in Tilburg! Een bijzondere vergadering vanwege de aanstaande bestuurswissel.  

 
2) Presentie aan en afmeldingen. Lijst van aan- afmeldingen wordt 

traditioneel bijgeleverd bij de notulen. Niet aanwezig vanuit het bestuur is 
Marianne van der Sloot. Zij is als bestuurslid gestopt bij de BBM. Dit als 
gevolg van haar nieuwe functie als Wethouder van de gemeente Den 
Bosch. Ingrid Diender is online aangehaakt en Rob van Doore (SMP) kan 
deze vergadering vanwege prive omstandigheden niet bijwonen.  

3) Vaststellen agenda, er zijn geen wijzigingen op de agenda. 
4) Verslag 17 november 2021. Er zijn geen wijzigingen op het verslag en de 

voorzitter en de secretaris tekenen voor het vaststellen van het verslag. 
5) Van de Penningmeester 

De penningmeester licht de diverse financiële documenten toe zoals de 
balans, de verlies en winstrekening en de begroting 2023.  

- Met name aandacht voor het hogere resultaat over 2021. Deels uit nieuwe 
toekenning subsidie periode 2020-2024.  



 
- Daarnaast ook meer uitgaven vanuit activiteiten voor deze subsidie. Het verschil 

lijkt erg groot doordat in 2021 de BBM weer activiteiten heeft kunnen ondernemen 
ten opzichte van 2020 wat een Coronajaar was.  

- Het resultaat wordt verklaard inhaalslag uit insignes en provinciale subsidie 
(overheveling 2020 en 2021).  

- Het resultaat wordt aan de algemene reserve en het bestemmingsfonds die is 
ingesteld voor de provinciale subsidie toegevoegd.  

- Het voorstel is om de contributie gelijk te houden met vorig jaar.  
- Vraag: moet de BBM verdienen op insignes, is het verstandig om daar een 

verdienmodel te hebben?  
o inkoopwaarde moet gedekt worden maar daarnaast heeft de BBM ook 

kosten aan gebouw, personeel. Kostenstijging wordt niet doorberekend 
aan lid verenigingen. Die prijzen houden we gelijk voor komende jaren.  

- Vraag: komen er meer leden?  
o nee, we hebben voor het eerst in jaren de contributie verhoogd.  

- Vraag: insignes wat is precies de marge,  
o we rekenen samen in de vergadering uit dat de marge ongeveer 40% is.  

- Vraag: zijn er overzichten per doelgroep mogelijk?  
o dat kan de post saldo activiteiten is uit te splitsen naar doelgroep; dwz 

activiteiten per doelgroep voor de subsidie. 
- Vraag de contributies zijn die te splitsen naar doelgroep?  

o dat is moeilijk te zeggen. De facturering loopt via de KNMO, BBM krijgt een 
bedrag in totaliteit voor inkomsten contributies. Het is mogelijk in zijn 
algemeenheid de verdeling aan te geven. Blaasmuziek 85%, SMP 10%, 5% MT 
van de verenigingen van de BBM. 
 

Kascontrole 2021  
De kascontrole commissie heeft geen onjuistheden aangetroffen en adviseert de 
aanwezige leden decharge te verlenen aan het bestuur over gevoerde beleid en de 
financiële uitwerking daarvan 

 
a. Jaarrekening 2021 (20:01 uur) 

 
b. Begroting 2023 

De penningmeester licht de begroting voor het jaar 2023 toe.  



 
- Met name de activiteiten uitvoer wordt een uitdaging. 2021 uitvoer 55K en over 

2023 42K. Daar zit spanning op. 
 

 
 
6) Op naar een nieuw samenspel 

Leonie Heezemans en Henk van der Meulen lichten de plannen van het bestuur van de 
BBM toe; zie ook de bijgevoegde presentatie.  
Vragen uit de zaal richten zich tijdens het verhaal op:  

- het waarom de BBM dit doet  
o meerwaarde kunnen creëren voor lid verenigingen, verbinding zoeken 

vanuit unieke positie die koepelorganisatie als BBM heeft 
- hoe de regio indeling tot stand komt  

o op basis van een onderzoek van een aantal jaar geleden, de lijst kan 
gedateerd zijn maar is een prima startpunt 

- wat als er geen organisatie is in een regio?  
o We starten met bekende ‘organisatievormen’ in de regio. Al werkenderwijs 

proberen we ‘witte vlekken’ te duiden en misschien met verenigingen in te 
kleuren. Wellicht rond het thema examinering of muziekonderwijs.  

- wat is de meerwaarde voor verenigingen?  
o De meerwaarde zit hem in verbinding. De BBM breidt met dit voornemen 

haar diensten uit. We blijven dus sterk in de uitvoer. Dat is een sterkte en 
die willen we niet kwijt. Daarbovenop willen we een kennisorganisatie 
worden. Vanuit unieke positie van BBM (bovenregionaal) willen we kijken 
hoe we beter kunnen aansluiten. Daarbovenop bieden we workshops aan 
om bestuurskracht van verenigingen te verbeteren. Denk aan: 
ledenwerving, financiën, subsidies of lobbyen.  

- hoe gaat dit bemenst worden?  
o We zijn al druk doende om de diverse commissies in te stellen. 2023 is het 

doel om eea gereed te hebben daarbij hebben we al een flink vrijwilliger 



 
potentieel! Daarbij komt dat de bestuurders die aftreden actief blijven in 
commissies. 

- Wat zijn financiële consequenties voor aanstellen van een directeur? 
o De begroting laat zien dat dit nagenoeg kostenneutraal gaat.     

 
   

7) Aftreden en verkiezingen bestuursleden  
 
Aftredend en niet herkiesbaar 

a. Marianne van der Sloot, reeds gestopt 
b. Rob van Doore 
c. Ingrid Diender 
d. Jos Verbeeten 
e. Joop van de Meulenreek 

Al deze bestuursleden blijven zoals gezegd betrokken in commissies. 
 
Verkiezing Karin Rosch tot bestuurslid BBM 
 Karin stelt zichzelf aan de vergadering voor en licht haar eigen kandidatuur toe. Ze wordt 
beoogd secretaris en zal die rol in de loop van het jaar op zich nemen. 

 
Hiermee is Karin ruimschoots tot bestuurslid van de BBM verkozen. 
 
Verkiezing Leonie Heezemans als voorzitter van de BBM 
Joop van de Meulenreek geeft aan dat hij stopt en dat er een nieuwe kandidaat voorzitter 
is in de persoon van Leonie Heezemans. 

 



 
Joop van de Meulenreek bevestigd de benoeming van Leonie Heezemans als voorzitter 
van de BBM en overhandigt formeel de voorzittershamer aan Leonie Heezemans. Leonie 
Heezemans neemt de vergadering over als voorzitter.  
 
Als eerste bestuursdaad staat zij uitvoerig stil bij twee oud voorzitters! Zij bedankt Jos en 
Joop voor de geleverde diensten aan de BBM maar ook voorgangers KNFM en Brabo. 

 
8) Nieuws uit de doelgroepen 

a. Blaasmuziek (Leonie Heezemans) 
Leonie licht toe wat de commissie blaasmuziek gedaan heeft over 2021 en nu 
mee bezig is in 2022 en de beoogde activiteiten richting het jaar 2023. 
Onderverdeeld in activiteiten, workshops, partners en beoogde partners. 
Speciale vermelding voor Brabant On Stage (solistenconcours nieuwe stijl) en 
Boost (verenigingsondersteuning).  

b. Muziekexamens (Harry Rooijakkers) 
Harry benadrukt dat de examenkandidaat centraal staat. Daar doet 
muziekexamensBrabant.nl. Dalende trend van theorie- en praktijk 
examenkandidaten vanuit de Corona jaren. 300 kandidaten theorie en 300 
kandidaten praktijk in 11 plekken over heel Brabant. Ambitie is een nieuwe 
locatie te ontwikkelen in de regio Breda/Tilburg. 

- Vraag: waar zijn locaties op  gebasseerd?  
o lokale contactpersonen die ongeveer 15 tot 25 kandidaten hebben die 

examen moeten doen. En dan via Kunstloc (voorheen Frank de Jong) in 
beeld komen. De link wordt gelegd met witte vlekken van de BBM uit de 
ambitie. Ook de pragmatische insteek vanuit de behoeften vanuit 
individuele lid-verenigingen. Tip uit de chat: kunnen regio’s meedenken 
over muziekexamenplekken?  

- Hoe worden eisen vastgesteld voor muziekexamens.  
o er zijn landelijke raamleerplannen. Martijne van Dijk is gecommitteerde en 

licht toe wat er aan wijzigingen zijn geweest (leeraspecten) zoals 
notenbeeld, kunnen luisteren, etc. Het raamleerplan wordt elk jaar 
geactualiseerd naar de nieuwste inzichten. Het is een methodiek en niet 
een exameneis. 

 
 

9) Rondvraag 
 

- Vraag: hoe kijken jullie ertegenaan dat er slechts 10% van de verenigingen online of 
fysiek aanhaken?  

o Dat willen we graag veranderen. Een betere band met lidverenigingen 
mede door ‘een nieuw samenspel’. We kijken naar een goede invulling en 
willen ook bij regio’s ophalen wat er moet veranderen. Hybride en digitaal 
is wel een winst.  



 
 
Leonie sluit vergadering maar niet voordat zij de aandacht vestigt op de diverse vacatures 
die de BBM op dit moment heeft! 
 

6)    Sluiting om 21:45 uur. 
 
 
Bij de naborrel wordt Anne Firet bereid gevonden de kascommissie te 
versterken 

  



 
 

Naam E-mail 
Rol binnen de 
vereniging Naam vereniging 

G. van der 
Kaap 

 

vice-voorzitter en 
lid werkgroep 
fanfareorkest/muz
iekcommissie fanfare Vriendenkring Overloon 

Jan 
Mathijssen 

 secretaris 
Vlijt en volharding Alphen 

M.J.A. van 
Alphen 

 secretaris 
Oranje Garde Klundert 

Frank 
Simons 

 Voorzitter 
Echo der Kempen Bergeijk 

Nelis 
Klaasen 

 Algemeen 
Fanfare Heide Echo Knegsel 

Jeroen 
Geleijnse 

 Bestuurslid 
De Eendracht - Sint-Willebrord 

Jan Oostra  Secretaris Muziekvereniging Excelsior te Genderen. 
Marion 
Vorstenbo
sch 

 secretaris 
Koninklijke Vereniging Sociëteit Harmonie Asterius 

Ria 
Leermaker
s 

 Voorzitter 
Eindhovens Muziekcollectief 

Marije 
Reitsma 

 secretaris 
Koninklijke Sophia's Vereeniging Loon op Zand 

Dilianne 
Reinders - 
van 
Nistelrooij 

 Secretaris 

Harmonie Union Nuland 

Wim Trots  
bestuurslid jeugd 
& opleidingen Harmonie Gaudete in Domino, Cuijk 

Kitty 
Willemse 

 Trainster 
Majorette vereniging Les Fleurs 

E. Roffel  secretaris Muziekvereniging Zevenbergen 
Roel 
Keunen 

 Voorzitter 
Milheeze 

Susan de 
Korte 

 Secretaris 
Eindhovens Muziekcollectief 

Rene 
Sprenkels 

 Voorzitter 
Unie Fijnaart 

Kees 
Mutsaers 

 Penningmeester 
Seniorenorkest de Langstraat en Omstreken 

Bart 
Brugmans 

 penningmeester 
Koninklijke harmonie Oefening en Uitspanning  

Robert 
Berkvens 

 Bestuurslid 
Semper Unitas Sambeek 



 
Ilona van 
Opdorp 

 Secretaris 
NEO Rucphen 

Iwan van 
de 
Meerendo
nk 

 Secretaris 

Harmonie Cathrieux, 'S-Hertogenbosch 

Frans van 
Woerkum 

 
Bestuur Jeugd en 
opleiding, 
materialen Riethovens Harmonie Corps 

Ruud 
Lemmens 

 Vice voorzitter 
St. Willibrordus Wintelre 

Christian 
Janssen 

 Voorzitter 
Heide Echo Knegsel 

Marielle 
Cales-van 
Boekel 

 Secretaris 
Cromvoirtse Fanfare 

René van 
der 
Heijden 

 Bestuurslid 
Fanfare Wilhelmina Hoogeloon 

Annemie 
Gerritsen 

 secretaris 
fanfare emos Borkel en Schaft 

Paul van 
Aarle 

 bestuurslid 
Muziekvereniging Sint Cecilia Sint Anthonis 

Corine 
Kapteijns 

 penningmeester 
Lage Mierde 

Peter 
Hendriks 

 Voorzitter 
Harmonie Gaudete in Domino Cuijk 

Elly van 
Kalmthout 

 
Bestuurslid 
(onderdeel 
majoretten) KNA (Dreamflash) Schijf 

Rene van 
der Pas 

 secretaris 
Kon. Fanfare St. Willibrord Heeswijk 

Gabry 
Verberne 

 bestuurlid 
L'Union Fraternelle Zeelst 

Noortje 
Daams 

 
Vrijwilliger 
commissie 
blaasmuziek  

Anja 
Geleijnse 

 
kant. 
medewerkster Rucphen 

Bram 
Rijkers 

 Commissielid 
BBM 

   
 

   
 

Paul 
Hermans 

 
Voorzitter/voorzitt
er/secretaris 

Fanfare Sint Arnoldus Lennisheuvel/vereniging 
Seniorenorkest Buchestelle Boxtel/ 
 Stichting JooP jongerenopleiding blaas- en 
slagwerkinstrumenten Boxtel/GEEN LID BBM 



 
Willfred 
van der 
Kloet 

 Voorzitter FBVB 
Alle Bredase muziekverenigingen. 

Hanneke 
van 
Dongen-
Hermans 

 

Commissielid/ 
voormalig 
bestuurslid/voorzi
tter 

Kunst Adelt uit Hapert / BBM commissie 
Blaasmuziek 

John Dor  Voorzitter Doskonale 
Henk 
Couwenbe
rg 

 voorzitter Nieuwe Koninklijke Harmonie Tilburg, Orkest Hart 
van Brabant Goirle 

Anne van 
Gastel-
Firet 

 Bestuurslid PR 
L'Echo des Montagnes 

Bart van 
Bree 

 Bestuurslid 
Semper Unitas Sambeek 

Piet 
Coolegem 

 voorzitter 
Stadsharmonie KVA - Oss 

Jo Mooren  Secretaris Stadsharmonie KVA - Oss 
Mark Van 
Genechten 

 
Bestuurslid/Comm
issie blaasmuziek Harmonie Asterius, Oisterwijk 

Gijs Vriens  Vicevoorzitter Muziekvereniging Ulicoten 
Rietje 
Maas 

 Commissie 
blaasmiziek bbm  

 
 
 
 
 
 
 
 

Afmeldingen 

Naam E-mail 
Rol binnen de 
vereniging Naam vereniging Opmerking 

Caroline Luiken  
 Secretaris  

Muziekvereniging 
Vondel  

Tamara Kusters 
  

fanfare St. Willibrordus 
uit Lierop   

Amber Riel-
Wijnhoven  Secretaris 

Koninklijke Harmonie 
Orpheus Tilburg   

Judith van den 
Acker  Secretaris 

Muziekvereniging OBK 
Erp   

Rita Jansen van 
Stiphout  Secretaris 

Fanfare De Vooruitgang 
Stiphout  

 

  

 
Harmonie St. Lucia 
Mierlo  



 
Marianne van 
de Sande  Secretaris 

Muziekvereniging De 
Poort van Brabant  

Jeroen Weerts  
 Secretariaat 

Muziekvereniging 
Juliana  

Corine 
Goedhart  Voorzitter  

Fanfare Muziek 
Veredelt Langeweg.  

 
  

Muziekvereniging 
Vicinia  

Ruud Nap 

 
Secretaris/pen
ningmeester 

Fanfare en 

Slagwerkgroep 

Landhorst  

Slapende 
vereniging 

Rob Werson 
 Secretaris 

Kon. harmonie UNA 
Valkenswaard  

Paula Teijsen 
 Secretaris 

fanfare De Volharding 
,Putte   

Gerian 
Ammerlaan   L' Aventure Musicale  

afwezig ivm 
herfstvakantie 

G Maessen   Secretaris Wilona Helenaveen   
 

     

 

 


